
 

 

Schriftelijke vragen stageplekken mbo 
 
Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders zoals bedoeld in artikel 
42, eerste lid, van het Reglement van Orde voor de vergadering van de Raad der Gemeente 
Leeuwarden.  
 
Recent stond onderstaand artikel op LinkedIn. Een stagedocent van het mbo deelt haar zorgen 
over stageplekken voor mbo-ers bij de overheid. De eerste zin van het bericht is schokkend: Met 
grote zorg zie ik dat we bijna alle stageplekken bij overheidsinstanties en publieke organisaties 
zijn kwijtgeraakt.  
De oproep is ook duidelijk: laten we samen blijven investeren in de toekomst.  
 
Een oproep die LIJST058 uit het hart is gegrepen. Vandaar ook onze vragen aan het college.  
 
1. Hoeveel stagiaires verwelkomt onze gemeente jaarlijks? We ontvangen graag de cijfers van 
de jaren 2020 t/m 2024, met een uitsplitsing naar hbo-ers en mbo-ers.  
2. Hoe ziet het stagebeleid van de gemeente Leeuwarden eruit? 
3. Herkent het college zich in de noodkreet van deze stagedocent?  
 
LIJST058 ziet een uitvoerige beantwoording van deze vragen zo spoedig mogelijk tegemoet. 
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